SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2016-2017)

Dear Parents,

20 December 2016

<u>Circular No.26</u> 35th Anniversary Celebration — Experiential Learning Days

To celebrate the 35th Anniversary of our school, Experiential Learning Days will be held on the 6th and 7th January, 2017. Student leaders from our Student Union, four Houses and different student committees will be hosting activity booths for our schoolmates, primary 6 students and parents in the community to experience the joyous school atmosphere. S1 to S5 students are required to attend the event in school uniform according to the following arrangement:

experience the jouniform according	•	•	students are requ	ired to attend t	he event in school	
6/1(Friday)						
Time	S1	S2	S3	S4	S5	
7:55- 12:30	Activity Booths preparation by students in charge					
1:45- 3:00						
3:00- 4:15						
7/1(Saturday	·)					
Time	S1	S2	S3	S4	S5	
7:55- 12:30		Activity Booths preparation by students in charge				
12:45- 2:00						
public examination	on. Please note the January, 2017 is a		ill be closed on th	e two days of the three to attend	preparation for the ne event. Please be school. Yours faithfully,	
					Chim Yin Chu (Ms) Principal	
Dear Ms Chim,	35 th Annive			earning Days		

Thank you for notifying me about the event. I understand clearly the arrangement of Experiential Learning Days.

Yours sincerely,

C: 4	of Parent		
Nionafiire	of Parent		

順利天主教中學 學校通告26(2016-2017) 三十五周年校慶 學習體驗日活動

敬啟者:

為慶祝本校成立三十五周年,謹訂於二零一七年一月六日(星期五)及七日(星期六) 舉辦學習體 驗日。屆時學生會、四社以及各學生組織的學生將主持自行設計的攤位,與全校同學、區內小六學 生及家長一同感受「歡樂校園」的氣氛。各級學生上課安排如下,請各級同學依照下列時間返回課 室點名,參與攤位活動。

6/1(星期五)

時間	中一	中二	中三	中四	中五
7:55- 12:30	負責同學預備攤位				
1:45- 3:00					
3:00- 4:15					

7/1(星期六)

時間	中一	中二	中三	中四	中五
7:55- 12:30	負責同學預備攤位				
12:45- 2:00					

^{*}歡迎各位家長及中一同學的親友參與 7/1 的攤位活動。

由於考試在即,上述兩天中六級同學不用回校上課,自修室暫停開放。此外,一月九日(星期一)為 學習體驗日補假,全校同學毋須回校上課。

此致

二零一六年十二月_____日

貴家長				
			順利天	F主教中學校長
				詹燕珠 謹啟
二零一六年十二月二十日				
×		 回		·×
	通	<u> </u>		
	三十五周	周年校慶 學習體驗日活動		
敬覆者:				
本人	,為	班學生	家長,已知悉	貴
校校慶活動安排。				
此致				
順利天主教中學詹校長				
		家長/監護人簽署:		